

# خصم %15 لدى سيرلوين عند استخدام بطاقات بنك الرياض

العرض ساري من 2024/11/24 حتى 2025/05/24

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي  
8001242225



## الشروط والأحكام:

- استمتع بخصم 15% لدى سيرلوين
- العرض ساري حتى 2025/05/24
- لتفعيل العرض يجب أن يتم الدفع عن طريق بطاقة بنك الرياض الائتمانية أو بطاقة مسبقة الدفع أو بطاقة مدى سارية المفعول.
- يجب على العميل إبلاغ الكاشير بعرض بنك الرياض.
- في حال وجود عرض آخر، سيتم تطبيق العرض الأكثر فائدة للعميل فقط.
- لا ينطبق الخصم خلال أيام المناسبات الخاصة (مثل عيد الفطر، عيد الأضحى، رأس السنة الميلادية، وما إلى ذلك)
- يحق للطعم تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق، يعتبر استمرار العميل في الاستفادة من العرض قبولاً لهذه الشروط.
- لاي استفسارات حول الخصم او الشروط، يمكن للعملاء التواصل مع خدمة العملاء في المطعم.
- لا يمكن الجمع بين هذا الخصم وأي عروض أو تخفيضات مقدمة في المطعم أو قسائم ما لم يتم ذكر ذلك.
- يجب أن يكون عمر العميل 18 سنة على الأقل
- الإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية [انقر هنا](#).

## Terms and Conditions:

- Enjoy 15% discount at Sirloin
- Offer valid until 05/24/2025
- To activate the offer, payment must be made via a valid Riyadh Bank credit card, prepaid card or Mada card.
- The customer must inform the cashier of the Riyadh Bank offer.
- In the event of another offer, the most beneficial offer for the customer will be applied only.
- The discount does not apply during special occasions (such as Eid Al-Fitr, Eid Al-Adha, New Year's Day, etc.)
- The restaurant has the right to amend these terms and conditions at any time without prior notice. The customer's continued use of the offer is considered acceptance of these terms.
- For any inquiries about the discount or conditions, customers can contact the restaurant's customer service.
- This discount cannot be combined with any offers or discounts provided in the restaurant or coupons unless otherwise stated.
- The customer must be 18 years old and above.
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)